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 در سفر معاون صید و بنادر ماهیگیری 
سازمان شیلات ایران به کیش صورت گرفت:
 دیدار با دادستان جزیره کیش 

در راستای حل مسائل و مشکلات جامعه 
صیادی کیش

  معاون صید وبنادر ماهیگیری ســازمان شیلات ایران 
به همراه مدیرکل شــیلات هرمزگان، رئیس اداره روابط 
عمومی ، هماهنگی و امورشهرستانهای شیلات استان ، 
رئیس اداره شیلات کیش و فرمانده پایگاه حفاظت منابع 
آبزیان  جزیره کیش ضمن دیدار با دادستان جزیره کیش 
در راستای حل مسائل و مشکلات جامعه صیادی کیش، 
دیدار با رئیس اداره بنادر و دریانوردی ســازمان منطقه 
آزاد کیش،  بازدیــدی از بندر صیادی کیش  با جمعی 
از نمایندگان جامعه صیادی جزیره کیش دیدار کردند.

به گزارش روابط عمومی شیلات هرمزگان، معاون صید و 
بنادر ماهیگیری سازمان شیلات ایران در سفر به جزیره 
کیش با بیــان اینکه جزیره کیش ظرفیــت های ویژه 
و خوبی در حوزه صیــد و صیادی دارد تصریح کرد: بی 
شک این حزیره می تواند با بهره گیری از ظرفیت های 
شیلاتی به الگویی درخشان در این حوزه تبدیل شود .عطا 
ا... رئیسی  با اشاره به اینکه کیش الگوی موفق صیادی 
بدون تور)صید و صیادی با قلاب( است و موفقیت های 
خوبی در صید با رشته قلاب داشته است عنوان کرد حل 
مشکلات جامعه صیادی ،توسعه خدمات به جامعه صیادی 
جزیره کیش، تقویت زیر ساخت های شیلاتی و همچنین 
انظباط بخشی بیشتر به فعالیت های صید و صیادی در 
کنار تقویت پایگاه حفاظت منابع آبزیان شیلات کیش از 
برنامه های پیش رو حوزه صید و صیادی این جزیره است 
و امید اســت با پیگیری ها و تلاش های صورت گرفته 
شاهد رشد و توسعه در حوزه صید و صیادی این جزیره 
بیش از پیش باشیم. وی با اشاره به اینکه یگان حفاظت 
منابع آبزیان اســتان در حال حاضر  در تجهیزات،منابع 
و نیروی انســانی دچار کاستی اســت خاطر نشان شد: 
مشــارکت جامعه صیادی می تواند نقش بســزایی در 
ارتقای فعالیت های یگان و همچنین جلوگیری از آسیب 
به منابع صیادان داشته باشد. در ادامه مدیرکل شیلات 
هرمزگان از جزیزه کیش به عنوان جزیره ای پیشرو در 
روش صید با قلاب یاد کرد و افزود: در این جزیره نقش 
پررنگ تعاونی های صیادی در مدیریت و ارتقای صید و 
صیادی به خوبی مشهود است.مسعود بارانی همچنین با 
اشــاره به ورود موفق جامعه صیادی در استان هرمزگان 
به حوزه آبزی پروری گفت: خوشبختانه در جزیره کیش 
نیز صیادان به حوزه آبزی پروری از جمله پرورش ماهی 
در قفس ورود داشــته اند که امید داریم شاهد موفقیت 
چشمگیر این عزیران باشیم.وی توسعه آبزی پروری در 
کنار ارتقای صید و صیادی را از اهم برنامه های شیلات 
هرمزگان در این منطقه خواند و گفت: جزیره کیش می 
تواند به قطب و نگین صید و صیادی اصولی تبدیل شود.

مدیر کل شیلات هرمزگان جابجایی و انتقال شناورهای 
توقیفی از بندر صیادی به مکان دیگر،توسعه پارکینگ 
شناورهی صیادی قایق در مجوطه بندر و تجهیز آن به 
دوربین مداربسته،ارتقای خدمات ایمنی و آتش نشانی، 
پیگیری لایروبی،توســعه پارکینگ شناورهای صیادی 
در اســکله خشکی،تجهیز شناورهای صیادی به سامانه 
های کنترلی، احداث سردخانه نگهداری ماهی ،توانمند 
سازی تعاونی صیادی کیش و ... را در دستور کار شیلات 

شهرستان کیش قرار داد.

خبر

سخنگوی وزارت امور خارجه تأکید کرد
تنبیه متجاوزجدا ، آتش بس جدا

... و رژیم صهیونیستی با ترور اسماعیل هنیه نشان 
داد که مایل به ادامه روند سیاســی جهت توقف 
جنگ نیست و در واقع به دنبال گسترش بی ثباتی 

است. 
به عراقچی  منتظر رای اعتماد بالای مجلس 

هستیم
سخنگو در پاســخ به ســوالی در مورد نگاه بدنه 
وزارت خارجه به معرفی »ســید عباس عراقچی« 
بــه عنوان وزیــر خارجه پیشــنهادی از ســوی 
رئیس جمهور گفت: آقای دکتــر عراقچی از بدنه 
وزارت خارجه و برخاســته از متن وزارت خارجه 
هستند و بدنه دستگاه دیپلماسی با آقای عراقچی 

بیگانه نیستند.
این دیپلمات ارشــد جمهوری اســلامی ایران با 
بیان اینکه  آقای عراقچی سلســله مراتب ترقی را 
از پســت کارشناسی تا رده های عالی مدیریتی در 
وزارت خارجه طی کرده اند، گفت: منتظر هستیم 
که نماینده های منتخب مردم در مجلس شــورای 
اسلامی به ایشــان رای اعتماد بالایی بدهند؛ چرا 
که رئیس دستگاه دیپلماســی هر میزان که رای 
بالاتری  از مجلس شورای اسلامی بگیرند با اقتدار 
و قــوت قلب بیشــتری در عرصــه بین المللی در 
راستای پیشبرد سیاســت های جمهوری اسلامی 
ایــران و تحقــق منافع مردم حرکــت می کنند و 

امیدواریم که این  موضوع محقق شود.
و  نداریم  آتش بس حضــور  مذاکــرات  در 

برنامه ای برای حضور نداریم
سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ به این سوال که  
آیا ایران در مذاکــرات آتش بس غزه حضور دارد 
و اگر حضور ندارد چرا؟ گفت: ما در این مذاکرات 
حضــور نداریــم و برنامه ای برای حضــور نداریم 
همانطور که می دانید یک طــرف این  مذاکرات، 
رژیم صهیونیستی است و ما در چارچوبی که یک 
طرف آن  رژیم صهیونســیتی حضور داشته باشد، 

شرکت نمی کنیم.
وی ادامــه داد: تصمیم گیری در ارتباط با موضوع 
فلســطین و تصمیم گیــری در ارتباط با وضعیت 
کنونی آن در اختیار فلســطین و مردم فلسطین 
اســت که اکنون در گروه های مقاومت فلسطینی 
به ویــژه جنبش حماس تبلور یافته اســت . ملت 
فلســطین و گروه های فلســطینی از رشــادت و 
صلابت کافی برخوردار هســتند که از حقوق خود 

دفاع کنند.
کنعانــی تاکید کــرد: البته ما در ارتبــاط با این 
مذاکرات با دوســتان خود مشــورت های نزدیک 

داریم  و رایزنی  و گفت وگو می کنیم.
روند بســیار مثبت تلاش های ایران و مصر 

برای گسترش روابط
امورخارجه جمهوری اسلامی  وزارت  ســخنگوی 
ایران در پاســخ به سوالی روند تلاش های ایران و 
مصر برای گســترش روابط را بسیار مثبت عنوان 
کرد و در ارتباط با بحریــن گفت: در ارتباط با از 
ســرگیری روابط با بحرین نیز ، همانطور که پیش 
از این اعلام کرده ایم ۲ کشــور توافق کرده اند که 
سازوکارهای مشــترکی برای آغاز مذاکرات ایجاد 

کنند  و در این مسیر در حال حرکت هستیم.

ادامه از صفحه 2

رئیس دانشگاه علوم پزشکی زاهدان گفت: حق 
با پرســتاران اســت و بیمه ها هر چه سریعتر 
جهت پرداخــت مطالبات آنــان در خصوص 
تعرفه گــذاری اقدام کنند.به گــزارش روابط 
عمومی- دکتر حبیب غزنوی رئیس دانشــگاه 
علوم پزشــکی زاهدان در دیدار با پرســتاران 
بیمارستان های تابعه شهرستان زاهدان گفت: 
بارهــا اعلام کردیم این دانشــگاه در پرداخت 
تعرفه های پرستاری جزو دانشگاه های پیشرو 
کشــور اســت و ما به مدت ســه ماه در سال 
گذشــته به علت عدم پرداخت مبالغ توســط 
بیمه ها، تعرفه ها را از منابع در اختیار و منابع 
مربوط به پــروژه های عمرانی پرداختیم اما به 
سبب عدم حمایت  بیمه ها، امکان تامین مالی 

توسط دانشگاه میسر نیست.
وی ادامه داد: این صحیح نیســت که به سبب 
عدم اجرای تعهدات توسط بیمه ها، منابع مالی 
که باید صرف پیشرفت های زیر ساختی شود 

به حقوق و مزایا اختصاص یابد.
وی افزود: دانشــگاه علوم پزشــکی زاهدان از 
لحاظ نظام پرداخت در ســه ســال گذشــته 
۲0 پله رشــد داشــته و در بین 73 دانشگاه و 
دانشکده علوم پزشکی کشور به جایگاه بیست 
و دوم رسیده اســت.دکتر غزنوی در پاسخ به 
درخواست پرستاران در خصوص پرداخت حق 
لبــاس و فوق العاده خاص به معاونت توســعه 
دســتور داد: تمام حق لباس ســال 1401 و 

140۲ بیمارستان ها پرداخت شود.

وی همچنین از معاونت توســعه خواست: فوق 
العاده خاص کارکنان از ابتدای ســال تا کنون 

نیز تا پایان هفته به حساب آنان واریز شود.
وی در خصــوص موضوع کمبود نیروی کمک 
پرســتار و خدمه نیز گفت: امسال در خصوص 
جذب نیروی انســانی نســبت به ســال های 
گذشــته متفاوت خواهد بود چنانکه از ابتدای 
ســال تا کنون دررده های مختلف افراد زیادی 
شــروع بکار کرده اند و همچنان تا پایان سال 

جذب نیرو ادامه خواهد داشت.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی زاهدان درباره حق 
مسئولیت مسئولین بخش ها نیز تصریح کرد: 
برای این حق تلاشگران بیمارستان ها، نیاز به 
مصوبه هیئت امناســت که با آن موافق هستم 
و لازم اســت در جلسه بعدی هیئت امنا به آن 
پرداخته شود.دکتر غزنوی درباره صحبت یکی 
از پرســتاران درخصــوص دریافتی قابل توجه 
نیروهای ستادی نســبت به نیروهای درمانی 
تاکیــد کرد:  با هدف رعایــت عدالت، دریافت 
سقف اضافه کار نیروهای ستادی از سال 1401 

تا کنون ثابت نگه داشته شده است.
وی همچنین درباره ســفارش های ویژه برای 
جابجایی نیروها در داخل بخش ها تاکید کرد: 
من با ســفارش های ویژه به شــدت مخالف 

هستم و ظلم به هیچ فردی را نمی پذیرم.
دکتر غزنوی گفت: تعرفه های پرســتاری حق 

پرستاران است و من نیز در کنار شما هستم.
دکتر علــی نویدیان معاون توســعه مدیریت، 

منابع و برنامه ریزی دانشــگاه علوم پزشــکی 
زاهدان نیز در این جلســه گفت: همانطور که 
همه شما تلاشگران در جریان هستید پرداخت 
مبالغ تعرفه پرستاری منوط به اجرای تعهدات 
توســط بیمه هاست و در حالیکه بیمه هاهنوز 

مطالبات سال 140۲ را تصفیه نکرده اند .
وی افــزود: علیرغم ثبت 71 میلیــارد تومان 
خدمات در بیمارســتان های تابعه در ســال 
گذشته، تنها 19 میلیارد توسط بیمه پرداخت 
شده و متاسفانه 51 میلیارد از بیمه طلبکاریم 
که در صورت پرداخت آن، تمام بدهی خود به 

سیستم پرستاری را می توانیم تصفیه کنیم.
وی همچنین در خصوص سایر مزایای کارکنان 
نیز افزود: زمانی که سیستم را تحویل گرفتیم 
معوقــات واحد های محیطی حــدودا به طور 
متغیر تا 8 ماه عقب بود و ستاد و برخی مدیران 
بیمارستانی به روز مزایای خود را دریافت می 
کردنــد ما با برنامه ریزی ســعی در همزمانی 

پرداخت ها داشــتیم که خوشــبختانه در این 
مسیر عدالت نیز برقرار شد.

وی در بخش دیگری از ســخنانش به موضوع 
کمبود نیرو نیز اشاره و تصریح کرد: این موضوع 
در کل شــور معضل بزرگی است اما پیگیری 
های فراوانــی در این خصوص انجام شــده و 
امســال مجوز جذب ۲۲0 نفر نیروی شرکتی 
را دریافت کردیم.دکتر نویدیان گفت: در حال 
حاضر 44 نیروی کمک پرســتار در حال طی 
فرایند جذب هســتند و تا 105 نیروی کمک 
پرســتار نیز امکان جذب وجــود دارد اما این 
مســاله منوط به توان بیمارستان به پرداخت 

حقوق آنان از درآمد های اختصاصی است.
گفتنی اســت: در این دیدار کــه صبح امروز، 
یکشــنبه 1403/5/۲8 در سالن جلسات حوزه 
ریاســت دانشگاه برگزار شــد پرستاران بخش 
ها و بیمارســتان های مختلف دانشگاه به بیان 

دیدگاه ها و درخواست های خود پرداختند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی زاهدان در دیدار با پرستاران؛  

حق با پرستاران است 

شــهردار جویبار با بیــان اینکه با توجه بــه اهمیت جمع آوری 
سگ های ولگرد، مکانی برای نگهداری این سگ ها در نظر گرفته 
شده است،گفت: ماهانه 40 میلیون تومان هزینه داروهای بیهوشی 

سگ های ولگرد و انتقال آنها به محل نگهداری می شود.
 رمضان ســیفی جویباری شــهردار جویبار روز گذشته در جمع 
خبرنــگاران به تشــریح عملکــرد خود در مــدت 7 ماه تصدی 
شــهرداری این شهرستان پرداخت و اظهار کرد: در دی ماه سال 
گذشــته شهرداری جویبار را با بدهی 5۲ میلیارد تومانی و ۲ ماه 
حقوق معوق پرســنل و قطع بیمه تامیــن اجتماعی و تکمیلی 
کارکنان،مشکلات انباشــت زباله، زمین زباله و سگ های ولگرد 
تحویل گرفتم.وی افزود: ماشین آلات شهرداری جویبار وضعیت 
خوبی نداشــته و از سال 99 هیچ گونه ماشــین آلات جدیدی 
خریداری نشــده بود.ســیفی عنوان کرد: از 15۲ میلیارد تومان 
بودجه مصوب شده شهرداری جویبار، 50 میلیارد تومان محقق 
شــده بود.وی با اشاره به همکاری شــهرداری جویبار و شورای 
اســلامی شهر در راستای ارتقاء ســطح کیفی شهروندان توسعه 
زیرســاخت ها اظهار کرد: در خصوص آســفالت، پیاده روسازی، 
تکمیل پروژه های عمرانی و دریافت قیر اقدامات خوبی انجام شده 
و در مرحله اجرای کار هستیم.شهردار جویبار با بیان اینکه مبلغ 
4 میلیارد و ۶00 میلیون تومان برای روشنایی سطح شهر هزینه 

شــده است، گفت: روشنایی محور ورودی شهر نیز با اعتبار 700 
میلیون تومان بودجه دولتی در حال انجام است.

وی از تکمیل ســاختمان شماره ۲ آتش نشــانی با اعتبار 400 
میلیون تومان خبر داد و افزود: اصلاح هندسی میدان جمعه بازار 
با اعتبار 500 میلیون تومان، ادامه آسفالت خیابان ها، معابر سطح 
شــهر، دریافت سه مرحله قیر در مدت هفت ماه، اصلاح و بهبود 
نقاط حادثه خیز، پیاده روسازی جوی و جدول و اگوی شهری از 

دیگر اقدامات واحد عمران شهرداری جویبار است.
سیفی با اشاره به دریافت اعتبار 4 میلیارد و 750 میلیون تومان 
بودجه دولتی برای خرید ماشــین آلات اظهار کرد: 14 ماشــین 

آلات به ارزش تقریبی 1۲ میلیارد تومان برای شهرداری جویبار 
خریداری شده است.

وی با بیان اینکه با توجه به اهمیت جمع آوری سگ های ولگرد، 
مکانی برای نگهداری این سگ ها در نظر گرفته شده است، گفت: 
ماهانه 40 میلیون تومان هزینه داروهای بیهوشی سگ های ولگرد 

و انتقال آنها به محل نگهداری می شود.
شهردار جویبار ساماندهی محل دپوی زباله و شستشوی باکس های 
زباله را از دیگر اقدامات این شــهرداری عنوان و اعلام کرد: برای 
اولین بار در شهرداری جویبار با هدف ساماندهی مشکلات زیست 

محیطی در حال تهیه طرح جامع پسماند شهرستان هستیم.
وی با اشــاره به بازسازی و نوسازی قطعات آسیب دیده و وسایل 
بازی پارک شــهدای گمنام این شهرستان خاطرنشان کرد: برای 
اولین بار در شــهرداری جویبار سیســتم جی آی اس راه اندازی 
شده و تمامی پرونده ها به روز کمیسیون ها به طور منظم در حال 
برگزاری است.سیفی از سیاست تشویقی 50 درصد تخفیف بافت 
فرسوده جهت افزایش رغبت پیمانکاران به ساخت و ساز خبر داد 
و گفت: صدور پروانه نسبت به مدت مشابه سال گذشته دو برابر 
شده است.  وی در پایان درباره نصب پایش تصویری و دوربین های 
نظارتی در سطح شــهر اظهار کرد: در آینده نزدیک مرکز پایش 

تصویری جویبار با هدف بهبود امنیت راه اندازی می شود.

در شهرداری جویبار صورت گرفت؛

اختصاص ماهانه ۴۰ میلیون تومان هزینه داروهای بیهوشی سگ های ولگرد


